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6 ustawy z dnia 8 marca l')90 r. o sarnorządzie gminnymZgodnie z art. 24 ust.z 2024 r. pOZ. 609 ) przekazuję interpelację złoźoną podczas obrad sesji Rady
Pana Jacka Kapsa.
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Sępólno Krajeńskie, 29.05.2024 r.

Pan Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
mgr. inż. Waldemar Stupałkowski

Interpelacja

Ostatnio byliśmy świadkami gradobicia w Cmieźnie. Co kilka dni mieszkańcy nasze,j gminy
otrzyrmi.ją alerty RCB ostrzegające przed burzami iia swoje telefony, a także są ostrzegani za
pomocą stroiiy internetowej czy iia profilu facebook gminy. Abyśmy iiigdy nie doświadczyli
takiego kataklizmu w naszej gmiiiie, cliciałbym zwrócić ?iwagę na kilka kwestii.

Moje pytanie dotyczy staim i drożności kratek odpływowych (wpustów i studzienek chłomiych
kanalizacji deszczowej) w naszym mieście oraz gmiiiie. Chciałbym się dowiedzieć:
1 . Czy kratki odpływowe w Sępólnie Krajeńskim i iia terenie gminy są regularnie sprawdzane
pod kątem drożności?
2. Czy są przeprowadzane kontrole, które mogłyby potwierdzić, że wpristy i studzienki chłonne
kanalizacji deszczowej są w pełni funkcjoiialne i gotowe na intensywne opady deszczu na
terenie miasta oraz gmiiiy?

Bezpieczeństwo iiaszycli mieszkańców oraz ocl?irona icli mienia to priorytet. Prosze,
o ridzielenie informacji iia powyższe pytania, abyśmy mogli zapewnić jak najlepsz4 ochronę
przed skutkami ekstremalnych zjawisk pogodowycli iiaszym mieszkańcom.

Radny Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

JaJK:-apsa


